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Ämne: Medborgarförslag

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Har meddelandeflagga

Detta e‐postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna inte bilagor om du inte 
känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert. 

Hej, 

Som boende i Hornsberg känns det frustrerande att vänta på beslut om Kristinebergs tennishalls slutliga placering. 
Eftersom denna fråga aldrig löses kan väl staden göra lite planteringar runtom paviljongen som skulle göra att den 
såg mindre malplacerad ut i parken. Att måla om tennishallens paviljong i mörkgrönt skulle göra den mer samspelt i 
landskapet. Det skulle väl staden kunna bidra med nu när frågan har varit uppe på tapeten i år utan att det finns 
någon lösning i närtid? Det ser ju dessutom ut som att parken kommer att få ge utrymme för en större fotbollsplan 
vilket ytterligare tar i anspråk den yta som ursprungligen var tänkt som sammanhängande parkmark. 
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